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Protokół nr 5/2018 

posiedzenia Komisji Statutowej  

Rady Powiatu Nowosądeckiego  

w dniu 14 grudnia 2018 r. 

 
 

Realizowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

2. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji Statutowej Rady Powiatu Nowosądeckiego. 

3. Wypracowanie i przyjęcie planu pracy Komisji Statutowej Rady Powiatu 

Nowosądeckiego na 2019 rok. 

4. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad.1. 

Przewodniczący Komisji Statutowej Tadeusz Zaremba otworzył posiedzenie i przywitał 

obecnych. 

W posiedzeniu brali udział wszyscy członkowie Komisji w liczbie 5 członków komisji oraz 

zaproszeni goście: 

 

Antoni Koszyk   - Wicestarosta Nowosądecki 

Monika Dziedzina   - Dyrektor Biura Rady i Zarządu 
 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 2 

Przewodniczący Komisji Statutowej Tadeusz Zaremba zgłosił kandydaturę Pana Przemysława 

Gajowskiego na stanowisko Wiceprzewodniczącego Komisji. 

 

Pan Przemysław Gajowski wyraził zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie kandydaturę Pana Przemysława Gajowskiego na 

stanowisko Wiceprzewodniczącego Komisji Statutowej RPN 

. 

Za kandydaturą było 4 członków Komisji, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

 

Wiceprzewodniczącym Komisji Statutowej Rady Powiatu Nowosądeckiego został Pan 

Przemysław Gajowski. 
 

 

Ad. 3. 

Przewodniczący Komisji przedstawił propozycje planu pracy Komisji na 2019 rok. 

 

Przewodniczący Komisji poddał wypracowany plan pracy pod głosowanie. 

 

Plan pracy Komisji na 2019 rok został jednogłośnie przyjęty. 

Dokument stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Statutowej Tadeusz Zaremba zaproponował, aby regularnie, raz na 

kwartał, analizować statut wybranej jednostki organizacyjnej Powiatu. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie zgodzili się z propozycją Pana Tadeusza Zaremby. 
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Ad. 4 

Członkowie Komisji wspomnieli o fakcie, że na II Sesji RPN, został zgłoszony projekt Uchwały w 

sprawie zmiany Statutu Powiatu Nowosądeckiego, mimo, że nie został on zaopiniowany przez 

Komisję Statutową.  

 

Wicestarosta Nowosądecki Antoni Koszyk stwierdził, że w czasie tworzenia projektu w/w 

uchwały,  komisje RPN nie były jeszcze ukonstytuowane. Nadmienił również, że opinia Komisji 

merytorycznej do projektu uchwały Rady nie jest konieczna. 

 

Przewodniczący Komisji  Tadeusz Zaremba zgłosił wniosek, aby na następnym posiedzeniu 

Komisji, przy udziale Radcy Prawnego, dokonać analizy Statutu Powiatu Nowosądeckiego.  

 

Dyrektor Biura Rady i Zarządu Monika Dziedzina dodała, że niedługo będzie przyjmowany 

tekst jednolity Statutu. Ewentualne, zaproponowane do niego zmiany, mogłyby więc zostać ujęte. 

 

Członek Komisji Stanisław Sułkowski nadmienił, że należy jeszcze raz przeanalizować kwestię 

zgłaszania interpelacji przez Radnych Powiatu. Ustne zgłaszanie interpelacji zostało bowiem 

usunięte z porządku obrad Sesji. 

 

Członek Komisji Edward Ciągło zaznaczył, że interpelacje nie zostały całkowicie usunięte, 

ponieważ Przewodniczący Rady na każdej Sesji będzie przedstawiał informację o złożonych 

interpelacjach w okresie międzysesyjnym. 

 

Dyrektor Biura Rady i Zarządu Monika Dziedzina przypomniała, że podstawową formą 

zgłaszania interpelacji i zapytań jest forma pisemna. Jednakże  Radny, który będzie chciał ustnie 

zgłosić swoją interpelację, może to zrobić w ostatnim punkcie porządku obrad, czyli wolnych 

wnioskach. 

 

Przewodniczący Komisji  Tadeusz Zaremba poddał pod głosowaniu wniosek, aby na następnym 

posiedzeniu komisji dokonać analizy Statutu Powiatu Nowosądeckiego 

 

Wszyscy Członkowie Komisji jednogłośnie zgodzili się z propozycją Pana Zaremby. 

 

Ad. 5 
Wobec wyczerpania dyskusji, Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim przybyłem za 

udział i zakończył posiedzenie. 

  

 

Przewodniczący      

Komisji Statutowej RPN 

 

                                                         Tadeusz Zaremba 

 
Protokół sporządziła: Małgorzata Horowska 
 


